
Prioritering i LUP 

Øverst på listen står forsamlingshuset.  

Dernæst cykelsti til Løgstrup, men det projekt kan vi kun arbejde med indirekte, da en del af det er bestemt 

vejdirektoratet. 

Stier i forskellige udformninger. Få Sognet til at hænge sammen med stier (gamle kirke- og skolestier, 

mælkeruter). Måske skal vi have et udvalg til at se på mulighederne og evt. forhandle med lodsejerne. 

Med hensyn til fartdæmpende foranstaltninger, har vi fået lovning på at blive hørt. Vi kan fortælle, hvad der 

skal tages hensyn til, men ikke foreslå indretningen. Det afgør teknik og miljø sammen med politiet. 

Et bedre samarbejde med Kvols ligger også ret højt. 

Viborg kommune åbner for terminologien ”Forandringslandsby” 

Byforskønnelse i form af nedrivning. Vi arbejder med kommunen med henblik på at få en drejebog og opnå 

en vis sikkerhed mod overraskende udgifter. 

• Vi har derpå en pulje med forskellige ideer, som vi kan arbejde videre med: 

• Shelters. Dem kan vi nok søge hjælp til hos fonde. 

• Lave en flagalle gennem byen. 

• Til og fra Knudby (Taxi?) 

• Gøre mere ud af skiltning med uofficielle navne 

• Byforskønnelse i almindelighed 

Hvad angår fremme af bosættelsen i Knudby, finder vi det meget vigtigt, men vi synes, at det ville være 

bedst, hvis et udvalg ville prøve at arbejde med emnet. 

Ligeledes vil vi gerne bruge et udvalg til at se nærmere på, om området ved fiskerhusene kan gøres mere 

attraktivt. Vi synes, at det ville være naturligt, at fiskerne er repræsenteret i udvalget. 

 


